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KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA     

I SPRAW SAMORZĄDOWYCH  
RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 
BRM.0012.63.2023.EZ 

EOD; 58455/2023/W 
 

 

 
Protokół z posiedzenia 

Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych  
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 20 grudnia 2023 r.  
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 

 
(Nagranie – czas trwania nagrania 32 min 21 sek.) 

 
 

 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Stan przygotowań w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego w okresie świąteczno- 

sylwestrowym. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej.  

4. Przyjęcie planu pracy Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych na rok 2024 - kadencja 
2018-2024. 

5. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji 

 

 
Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

(czas trwania nagrania od 03 min 13 sek. do 03 min 36 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

 

 
Ad. 2. Stan przygotowań w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego w okresie 

świąteczno- sylwestrowym. 
(czas trwania nagrania od 03 min 38 sek.  do 14 min 32 sek.) 
 
 
Informację na temat stanu przygotowań w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego w okresie 

świąteczno-sylwestrowym przedstawili: 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik  

• Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski  
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Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Marek Osik 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik  

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat stanu przygotowań  
w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego w okresie świąteczno-sylwestrowym. 

Informacje stanowią załączniki do protokołu.  
 
 
Ad. 3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 

Miejskiej.  

(czas trwania nagrania od 14 min 35 sek. do 26 min 09 sek.) 
 
 

1) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia roku 2024 Rokiem 20-lecia wstąpienia Polski 

do Unii Europejskiej – DRUK NR 2/XXXV 
 

 
Projekt uchwały omówił Radny Marek Kamm z klubu radnych Koalicja Obywatelska. 

  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Wojciech Karpiński 

• Radny Marek Osik 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Janusz Hajdukowski 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję. 
 

 
Wyniki głosowania: 

Za - 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się –1 

 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustanowienia roku 2024 
Rokiem 20-lecia wstąpienia Polski do Unii Europejskiej – DRUK NR 2/XXXV. 

 
 

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą 
Warmińsko-Mazurskim dotyczącego przyjęcia zadań związanych z przeprowadzeniem 
kwalifikacji wojskowej – DRUK NR 21/XXXV 

 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Spraw Obywatelskich Krzysztof Kierbedź.  
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję.  
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Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się –0 
 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim dotyczącego przyjęcia zadań 

związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej – DRUK NR 21/XXXV. 
 

 
 

3) Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników w wyborach uzupełniających na 

kadencję w latach 2024 – 2027 – DRUK NR 22/XXXV 
 

 
Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Spraw Obywatelskich Krzysztof Kierbedź.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Spraw Obywatelskich Krzysztof Kierbedź 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Spraw Obywatelskich Krzysztof Kierbedź 

 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się –0 

 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru ławników  
w wyborach uzupełniających na kadencję w latach 2024 – 2027 – DRUK NR 22/XXXV. 

 
 

Ad. 4. Przyjęcie planu pracy Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych na rok 2024 

- kadencja 2018-2024. 
(czas trwania nagrania od 26 min 11 sek.  do 26 min 55 sek.) 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji 
Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych na rok 2024 oraz przekazanie planu do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej celem włączenia pod obrady najbliższej sesji.   

 

Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Komisja przyjęła powyższe.  

Plan pracy Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych na rok 2024 rok - kadencja 2018-2024 
stanowi załącznik do protokołu.   
 
 

Ad. 5. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 

(czas trwania nagrania od 26 min 56 sek. do 28 min 07 sek.) 
 

 
1) Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował o terminie kolejnego posiedzenia Komisji.  

2) Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert złożył życzenia świąteczne.   
 

 

 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

zakończył posiedzenie.  
 

 

 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych stanowi załącznik 
do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 
 

 

 
 

                                         Przewodniczący Komisji 
 

                                                     Krzysztof Konert 
 
Protokół sporządziła 
 
     Ewa Zielińska                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

 

 

 

 

 

 

 


